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Samana 59

EXTRAORDINARY LUXURY

With unrivalled living space, intelligent design and dynamic performance, 
the Samana 59 delivers a luxury cruising experience without compromise. 

Designed to share day trips or long-haul cruises comfortably with family or 
friends, the  Samana 59 features has many spacious areas in which to relax. 
Host long lazy lunches in the amazing cockpit that accommodates large groups 
of guests comfortably, and then unwind on the inspired modular sunbathing 
deck on the catamaran’s expansive foredeck. This cruising catamaran has the 
largest flybridge on the market with dual access points for safe and convenient 
movement onboard. You will love this visionary yacht’s luxuriously appointed 
interior, contemporary fixtures, and choice of innovative layouts, including an 
epicurean galley connecting with the spacious saloon or a true Lounge version. 
Experience the thrill of high-performance sailing and enjoy a whole new level of 
luxury and comfort. 

UN VÉRITABLE CATAMARAN DE LUXE !

Vivez pleinement la mer pour de courtes ou longues croisières avec vos amis 
ou votre famille. Le partage, c’est avant tout un état d’esprit, celui pour lequel 

Fountaine Pajot a imaginé et dessiné cette nouvelle unité Flagship. Imaginez-
vous parcourir et profiter des plus belles eaux du monde, entre calme, luxe et 
volupté… Avec un immense cockpit et un salon avant accessible par le carré, 
ce nouveau catamaran de luxe offre d’innombrables espaces de détente et de 
partage. Sans oublier son exceptionnel flybridge, le point fort de ce catamaran 
de 59 pieds. Avec des espaces de réception spacieux, design et élégants,  une 
version Lounge avec cuisine en coursive, et des espaces d’intimité offrant une 
magnifique  suite Propriétaire,  le Samana 59 propose un véritable art de vivre, 
un confort de vie allié à tous les plaisirs d’une navigation sous voile performante. 

Son nom, une presqu’île des Caraïbes, préservée, pour être seul au monde 
comme pour partager tous ces instants que nous offrent la mer et la nature.

Her name, an unspoiled peninsula in the Caribbean, hints at being alone in 
the world as well as sharing all those moments that the sea and nature have 

to offer us.

new
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Samana 59 new

Owners’ suite

Galley down version
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Length over all • Longueur hors tout
61.6 ft - 18,78 m

Beam over all • Largeur hors tout 
31.0 ft - 9,46 m

Displacement unloaded • Poids lège
28.2 T (approx.)

Draft • Tirant d’eau
5.4 ft - 1,65 m

Sail area • Surface Grand Voile
1255 sqft - 117 m² 

Genoa • Surface Génois
941 sqft - 87 m²
 
Standard Power • Motorisation standard
2 x 110 HP - 2 x 110 CV
Option : 2 x 150 HP - 2 x 150 CV

Architect • Architecte
Berret-Racoupeau Yacht Design

Interior design • Design intérieur
Racoupeau Design

Tank capacity • Capacité des réservoirs
Fresh water - Eau douce
1150 l (approx.) - 304 US gallons (approx.)

Fuel • Gasoil 
1200 l (approx.) - 317 US gallons (approx.) 

Samana 59

FLYBRIDGELOUNGE MAIN DECK CLASSIC MAIN DECK

1 owner suite + 1 bathroom / 4 double cabins + 4 bathrooms 
1 suite propriétaire + 1 sdb / 4 cabines doubles + 4 sdb

Option : 2 crew cabins + 2 bathrooms

6 double cabins + 6 bathrooms
6 cabines doubles + 6 sdb

Option : 2 crew cabins + 2 bathrooms

1 owner suite + 1 bathroom / 2 double cabins 
/ 1 bunk beds cabin + 3 bathrooms

1 suite propriétaire + 1 sdb / 2 cabines doubles 
/ 1 cabine lits superposés + 3 sdb 

Option : 2 crew cabins + 2 bathrooms

Samana 59

VERSIONS
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MAESTROLOUNGE MAESTRO 6 CABINS
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